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 Integrated performance assessments (IPAs) of radioactive waste repositories deep underground are made at different stages of repository development in order, for example, to allow full-scale development, to provide feedback to R&D, and to test and develop review capability. IPA studies must be acceptable to a wide range of stakholders and are one of the bases for dialogue amongst regulators and implementers of disposal facilities.
 
 The goal of the IPAG-2 study was to examine the experience of regulatory reviews of IPAs, from both the implementer and regulator points of view. Ten implementer and seven regulatory organisations participated. This report presents the lessons learnt from their review experiences, and provides recommendations to aid future regulatory decision making.
 
 A differents stades du processus d’aménagement d’un dépôt géologique de déchets radioactifs, des évaluations intégrées des performances (EIP) sont réalisées afin de progresser dans la réalisation de l’installation, de recueillir un retour d’information utile en R-D et de tester et développer les capacités d’analyse. Ces EIP doivent être ensuite approuvées par une diversité d’intervenants et constituent la base du dialogue entre les autorités de sûreté et les exploitants des dépôts de déchets.
 
 L’étude IPAG-2 avait pour objectif de faire le point sur l’expérience des examens des EIP dans un contexte réglementaire, tant du point de vue des autorités de sûreté que des exploitants. Dix exploitants et sept organismes de réglementation y ont participé. Ce rapport présente les enseignements tirés de l’étude et propose des recommandations destinées à faciliter le travail des responsables de la réglementation.
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